
Sitno, 2021-10-18 

 

Protokół z posiedzenia wspólnych komisji  

Rady Gminy Sitno 

w dniu 18.10.2021 r. 

(spotkanie nieobowiązkowe) 

Radni: 

1. Wydmański Władysław – Przewodniczący 

2. Gazda Antoni – Wiceprzewodniczący 

3. Blaszka Grażyna 

4. Gąsior Tomasz 

5. Kozak Leszek 

6. Mazurek Adam 

7. Ożga Tomasz 

8. Wiech Violetta 

Goście zaproszeni: 

1. Krzysztof Seń - Wójt Gminy 

2. Agnieszka Grzesiuk – Sekretarz Gminy 

3. Krzysztof Prokopowicz –Inspektor ds. Obsługi Rady Gminy Samorządu i Archiwum  

4. Joanna Kuś – Inspektor ds. podatków i opłat  

5. Andrzej Juszczak – Kierownik Podatków i Opłat 

6. Piotr Harczuk – Kierownik Utrzymania i Rozwoju Infrastruktury 

 

Na spotkaniu Radni jak i przedstawiciele Urzędu Gminy Sitno rozmawiali na 

następujące tematy: 

1. Odpady komunalne : częstotliwość odbioru odpadów komunalnych – zmiana                 

w okresie letnim z 2 tygodniowych na 3 lub 4 tygodniowe. 

2. Podjęto decyzję o nie odbieraniu śmieci z nieruchomości niezamieszkałych. 

Usunięcie zapisu „odbiór od nieruchomości niezamieszkałych” z uchwał dotyczących 

odbioru odpadów komunalnych. 

3. Przedstawienie propozycji podjęcia projektów uchwał z uwzględnieniem 5% 

podwyżki stawek podatkowych. Rosnąca inflacja, mniejsze wpływy z podatków 

dochodowych zmuszają samorządy do podwyższania stawek podatkowych.  

4. Zestawienie funduszu sołeckiego na 2022 r. wraz ze zmianami. Dyskusja nad 

celowością przeznaczonych środków finansowych przez poszczególne sołectwa. 

5. Zakup ciągnika – zgoda Komisji Rolnictwa oraz pozostałych Radnych obecnych na 

spotkaniu. 

6. Remont lub ewentualny zakup równiarki. Zgoda obecnych Radnych na zakup nowej 

kosiarki. 

7. Konsultacje projektu w sprawie ustalenia zasad udostępniania świetlic wiejskich                

z terenu Gminy Sitno. Planowane jest wprowadzenie ryczałtowej dziennej opłaty za 

udostępnienie świetlicy wiejskiej lub remizy strażackiej. 

8. Realizacja projektu polegająca na modernizacji oświetlenia ulicznego – wymiana 

obecnych opraw oświetleniowych na oprawy LED. Termin na koniec października 

uzgodniony z wykonawcą wyłonionym w wyniku przetargu jest zagrożony. 

Wykonawca do chwili obecnej nie rozpoczął prac. 



9. Żłobek. Otwarcie planowane jest w I kwartale 2022 roku. 

10. Gniazdo bocianie – Czołki. 

11. Opracowanie Studium Techniczno-Ekonomiczno-Środowiskowe dla Budowy linii 

kolejowej nr 54 Trawniki – Krasnystaw i nr 56 Wólka Orłowska – Zamość – 

Tomaszów Lubelski – Bełżec. Konsultacje społeczne dla inwestycji kolejowych - 

spotkanie 9 listopada 2021 r. o godz. 17.00 w Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie.  

12. Udrożnienie przepustów – dyskusja i wnioskowanie o ich udrożnienie.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

    Władysław Wydmański 

 

 

 


